
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
CELEBRADA PER L’AJUNTAMENT EL DIA 3 D’OCTUBRE DE 2022.-

REGIDORS ELECTES ASSISTENTS:
D. BERNAT QUETGLAS JORDA
D. GABRIEL FERRIOL BERGAS
Da. CATALINA ROIG CASTELLO
D. MIGUEL PONS FERRIOL

Secretari accidental:  Miquel Vives Colombram

A Maria de la Salut, tres d’octubre de dos mil vint-i-dos, essent les 20:10 hores, 
prèvia  convocatòria  a  l’efecte  i  baix  la  Presidència  del  Sr.  Batle,  D.  JAIME 
FERRIOL MARTÍ, es reuneix  a la Sala de Sessions  de l’Ajuntament de Maria  
de la Salut, a l’objecte de celebrar la Junta de Govern en primera convocatòria, 
trobant-se  presents  tots  els  Srs.  Regidors  a d’alt  anotats,  excusant  la  seva 
absència els Sr. el Sr. Miquel Vanrell Font. 
Està present el secretari accidental de la Corporació, Miquel Vives Colombram, 
per donar fe de l’acte.-

Convocada  la  sessió  per  a  les  20.00  hores,  per  la  Presidència  es  declara 
oberta a les 20.10 hores i, de conformitat amb l’ordre del dia es tractaren els 
següents assumptes:

En quan al primer punt de la convocatòria, el Sr. Jaime Ferriol Martí manifesta  
si estan d’acord en que es dugui l’acta de la junta de govern anterior, de dia 26 
de setembre de 2022, a aprovar a la pròxima junta? i tots confirmen que sí hi  
estan d’acord.

En relació al segon punt de l’ordre del dia, a la conformació de les factures 
(relacionades amb els números de registre de factures, del 742 al 760) i una 
vegada revisades totes, tenen a bé demanar a Tremola Espectacles S.L., que 
aporti descripció detallada de cada una de les actuacions facturades, per tenir 
constància a què es corresponen i que així quedaran com a aprovades totes si  
s’aclareixen  els  conceptes;  i  per  tant  es  podrà  procedir  a  efectuar  els 
pagaments.
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En quan a la concessió d’una ajuda econòmica a l’Associació de la Tercera 
Edat de Maria de la Salut en concepte del “balls de l’estiu de 2022”, i detectat 
un  error  a  la  sol·licitud  que  va  fer  el  Sr.  Antonio  Vanrell  Bibiloni,  en 
representació de dita associació, el mateix ha fet una sol·licitud demanant un 
canvi de l’import i que serà correcte el de 3.010,00 .- €, al qual tots hi estan 
d’acord per unanimitat.

En relació al registre d’entrada que es va fer el passat més d’agost, per part de 
l’Associació dels Dimonis dels Infernets, manifesten que s’ha de pagar l’activitat 
feta, però que no es podran fer més activitats d’aquests tipus degut a que el  
pressupost apuja molt.

Referent al tercer punt de l’ordre del dia, el Sr. Jaime Ferriol Martí explica els 
informes proposta de resolució referents als expedients 1105/2021, relatiu a la 
concessió de Llicència urbanística per a “Projecte ampliació xarxa subterrània” 
en  la  parcel·la  786  del  Polígon  3;  l’expedient  número  196/2022,  relatiu  a 
concessió de Llicència urbanística municipal d’obres per a “projecte bàsic de 
Reforma i ampliació d’habitatge entre mitgeres en el carrer Es Sequer, núm. 8; i  
l’expedient núm. 672/2022, relatiu a la concessió de Llicència urbanística per a 
edifici protegit situat en el carrer de Ses Corbates, 13; hi estan tots d’acord i  
s’aprova per unanimitat.

La  Sra.  Catalina  Roig  Castelló  exposa que respecte  al  que van mirar  amb 
l’educadora, referent als tallers de genèrica, del Consell de Mallorca, han fet la 
sol·licitud  de 2  activitats:  Xarxes socials,  pornografia  i  violència  masclista,  i 
violències sexuals en entorns digitals, i de moment estan en llista d’espera.
  
També dóna compta que el Consell d’Infants s’ha reunit amb la Coordinadora 
de  l’Escola  del  Consell  d’Infància,  i  que  han  parlat  de  fer  una  visita  a 
l’Ajuntament de Maria de la Salut per conèixer-ho de més a prop,  i diu que el  
Consell Escolar es farà dia 21 ja que dia 20 és el dia internacional dels drets 
dels infants.

També els comunica que ja té fetes les dues valoracions del CACIM.

El Sr. Jaime Ferriol Martí diu que el proper divendres dia 7 d’octubre vindrà el 
Sr. Jaume Alzamora, conseller de promoció local a fer una visita a la tenda i al 
taller especialment de “Kaktus”.
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El Sr. Miquel Pons Ferriol, comenta que el passat dijous, al Parc Bit d’Inca hi va 
haver la reunió mensual amb el director insular d’esports, i els va comunicar 
que en quan a les subvencions i que es van aprovar les del futbol club Maria de 
la Salut, la de la Penya Barcelonista de Maria de la Salut i la del Club d’Escacs 
de Maria de la Salut, així com també les va presentar el dossier del catàleg de  
serveis 2022-2023.

El Sr. Bernat Quetglas Jordà manifesta que s’hauria de fer una repassada per 
les voravies del poble, ja que n’hi ha algunes que estan en mal estat, alguna 
rajola està desfeta o baldufa i perilla, i també va remarcar que hi ha senyals de 
trànsit que quan passen camions sembla els afecten a la circulació, cosa que 
s’hauria de mirar per si pot beneficiar la circulació i no donar problemes.

El Sr. Gabriel Ferriol Bergas manifesta que es va fer la cinquena nit de les veus 
i que tot va sortir perfecte; que els han enviat un correu electrònic per a adherir-
se a la diada de Mallorca, i que han dit que sí per posar-se en contacte.
Ha  posat  a  la  pàgina  web  els  actes  que  té  previst  la  bibliotecària  el  mes 
d’octubre: confluències, conta contes,... i que es mirarà per fer un curs de fotos 
de paisatges que podria ser els dies 22 i  23, i  aprofitar  de fer una xerrada 
oberta el dia 21 amb el Sr. Toni Cladera. L’ajuntament hauria de deixar el local i 
la gent que estigui interessada s’apuntin al curs.

Així mateix, després de passar l’estiu, s’ha tornat a posar el marxa l’Ajuntament 
informa i que ja s’ha publicat. 

I  no havent més assumptes a tractar,  per la Presidència s’aixeca la sessió, 
essent les 14.00 hores del dia abans assenyalat; de tot el qual, com a Secretari 
accidental, en don fe.-

V.i P.,
EL BATLE, El secretari accidental,
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